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PROTOKÓŁ Nr 5/2017 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 9 czerwca 2017 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.30. 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (wyznaczony przez członków wszystkich komisji do 

prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PAC JERZY 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR  

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

- TKACZUK LUCYNA 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

7. Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – WŁODZIMIERZ 

PARFIENIUK 

8. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

 

Na początek Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i 

Przestrzennej  JERZY CHILKIEWICZ powitał wszystkich obecnych i przedstawił 

następujący porządek posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 13 

czerwca 2017 r.: 

a) Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2016 rok na terenie 
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Gminy Bielsk Podlaski. 

b) Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu 

Gminy Bielsk Podlaski za 2016 r. i I kwartał 2017 r. 

c) Projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2016 rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski absolutorium za 

2016 rok; 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2017-2023;; 

f) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

g) Projekt uchwały w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody 

na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz 

sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, dokonywania zmian w tym planie i ich 

zatwierdzania; 

h) Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Bielsk Podlaski; 

i) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków; 

j) Projekt uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski;  

k) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski; 

2. Sprawy bieżące.     

  

Do pkt 1a)  
 Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2016 r. na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski, stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała, że w sesji będzie uczestniczył przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w 

Bielsku Podlaskim, który, jeśli będzie taka potrzeba, uzupełni przedłożoną informację i 

odpowie na pytania radnych. 

Do przedłożonej informacji uwag nie wniesiono.   

 

Do pkt 1b)  
Informacja o pracy Zarządu Gminnego OSP i poszczególnych jednostek OSP z terenu Gminy 

Bielsk Podlaski za 2016 r. i I kwartał 2017 r stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu.  

Radny STANISŁAW OLSZEWSKI zasugerował zwiększenie kwot wypłacanych strażakom 

– ochotnikom za udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych. Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

WALENTY GAŁUSZEWSKI przyznał, że strażacy zasługują na podwyżkę, a ponieważ w 

tym roku akcji jest mniej, więc powstałe z tego tytułu oszczędności można przeznaczyć na 

zwiększenie wypłat. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że w tej sytuacji  

Zarząd OSP powinien złożyć stosowny wniosek, który zostanie rozpatrzony.  

Do przedłożonej informacji innych uwag nie wniesiono.   

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Bielsk Podlaski za 2016 rok 

- stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. Uzasadnienie wniosku przedstawiła Wójt Gminy 

RAISA RAJECKA. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 
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Do pkt 1d)  
Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski absolutorium za 2016 

rok - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że w ciągu ostatniego roku udało się 

zrealizować wiele zadań na rzecz gminy, co było możliwe dzięki pomocy radnych, sołtysów 

oraz pracowników Urzędu Gminy. Wszystkim należą się podziękowania za włożoną pracę. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e, f)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2017-2023 stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu. 

Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok - 

stanowi Załącznik Nr 10  do protokołu. Oba wnioski omówiła Skarbnik Gminy – 

NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Dodatkowo Pani Wójt poinformowała o rozstrzygnięciu 

przetargu na budowę garażu dla OSP w Parcewie oraz wyłonieniu wykonawcy tej inwestycji 

(S. Leszczyński). Proponowane zmiany w budżecie przewidują zwiększenie wydatków na 

zakup materiałów oraz wydatków majątkowych związanych z realizacją  tej inwestycji.  

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI podzielił się swoją opinią co do sprzętu ciężkiego, 

stwierdzając, że eksploatowane w gminie przez lata KAMAZ-y są już mało sprawne. 

Powiedział, że skoro nie został wyodrębniony fundusz sołecki, a wszystkie wsie korzystają z 

jednego budżetu, to przynajmniej można by było kupić nowy samochód do przewożenia piasku 

i żwiru na potrzeby sołectw. Radny uznał, że jest to potrzeba bieżąca, stwierdził też, że stare 

samochody mogłyby być dalej używane, ale pełniłyby funkcję pomocniczą. 

Odnosząc się do tej propozycji Pani Wójt powiedziała, że co prawda KAMAZ-y mają już wiele 

lat, ale bardzo dobrze spisują się w trudno dostępnym terenie, gdzie duże samochody nie 

zawsze dałyby sobie radę. W ostatnim czasie nie wszystkie samochody pracowały, z uwagi na 

niedyspozycję kierowcy, który złamał nogę. pani Wójt nie zgłosiła sprzeciwu co do zakupu 

samochodu, zaproponowała więc powrót do tematu podczas projektowania budżetu na 2018 

rok.  

Radny SŁAWOMIR SIEMIENIUK  powiedział, że jeśli można wynajmować autobusy do 

dowożenia dzieci do szkół, to może zastosować takie rozwiązanie do pracy sprzętu ciężkiego. 

Może wynajem samochodów ciężarowych byłby dla gminy bardziej opłacalny.  

Wiceprzewodniczący WALENTY GAŁUSZEWSKI zaproponował z kolei rozważenie 

zakupu używanej wywrotki, ale jeszcze w dobrym stanie. Przyznał, że zakup nowego sprzętu 

może być zbyt dużym wydatkiem dla gminy. 

Przewodniczący Komisji JERZY CHILKIEWICZ wskazał również możliwość zakupu 

samochodu przy okazji sprzedaży firm transportowych zajętych przez komornika.  

Pani Wójt zadeklarowała, że zgłoszone propozycje zostaną w odpowiednim czasie rozważone. 

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekty obu 

uchwał zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie określenia jednostek 

budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego, 

dokonywania zmian w tym planie i ich zatwierdzania  - stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

Wniosek omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Poinformowała, że 

przyjętą na poprzedniej sesji uchwałę w tej sprawie należy poprawić wprowadzając  zapis 

dotyczący  sposobu i trybu dokonywania zmian w planie finansowym dochodów i wydatków. 

Odpowiadając na sugestię Przewodniczącego Rady Gminy co do wprowadzenia zapisu dla 



 

 4 

 

dyrektorów szkół o dokonywaniu zmian „między paragrafami”, Pani Skarbnik poinformowała, 

że dyrektorzy szkół nie będą mieli upoważnień do dokonywania zmian. Zmiany w budżecie 

będą wprowadzane przez Wójta Gminy i Radę Gminy.     

Radny MIKOŁAJ CAR zapytał o pracę gabinetu stomatologicznego w Zespole Szkół w 

Augustowie, stwierdzając jednocześnie, że w ostatnim czasie stomatolog pracuje zbyt rzadko. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że są problemy z zakontraktowaniem usług z 

Funduszem Zdrowia. Sprawa jest wyjaśniana, a działania są prowadzone w kierunku 

utrzymania w szkole gabinetu stomatologicznego, ponieważ rodzice dzieci są bardzo 

zadowoleni z jego funkcjonowania.  

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

Wniosek omówiła RAISA RAJECKA – Wójt Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę na § 2 

projektu uchwały, w którym oddziały przedszkolne zalicza się do liczby oddziałów w szkole, 

od której uzależnia się obniżkę tygodniowego wymiaru godzin. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt uchwały 

zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1i)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski dotyczący zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków - stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. Wniosek 

omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA. Po raz kolejny zwróciła uwagę na niewłaściwe 

korzystanie z kanalizacji sanitarnej przez mieszkańców Łubina Kościelnego i Widowa. 

Podkreśliła, że takie postępowanie prowadzi do zwiększenia kosztów utrzymania instalacji 

sanitarnej. Wymiana pompy uszkodzonej wskutek zapychania kanalizacji jest bardzo 

kosztowna i wynosi około 1.000 zł. Przybyły na posiedzenie Komisji WŁODZIMIERZ 

PARFIENIUK – Kierownik Referatu IGK pokazał zdjęcia wykonane przez pracowników 

Urzędu Gminy dokumentujące stan studzienek kanalizacyjnych zapchanych przedmiotami 

wrzucanymi tam przez użytkowników kanalizacji. Skarbnik Gminy – NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA dodała, że mieszkańcy wnosząc opłaty dokładają do budżetu gminy tylko 

30% kosztów utrzymania kanalizacji. Wójt Gminy odczytała stawki dotychczas obowiązujące 

oraz proponowane w projekcie uchwały. Dodała, że podejmując decyzję o wysokości opłat 

należy również brać pod uwagę wzrost ceny energii elektrycznej. W Gminie Bielsk Podlaski 

proponuje się następujące stawki: 2,50 zł (woda) i 5,19 zł (ścieki). 

Natomiast Kierownik Referatu IGK – WŁODZIMIERZ PARFIENIUK zapoznał radnych 

ze stawkami (netto) obowiązującymi w sąsiednich gminach: 

-  gm. Boćki: 2,40 zł (woda), i 4,00 zł (ścieki) 

- gm. Brańsk: 2,55 zł (woda) i 6,30 zł (ścieki) 

- gm. Wyszki: 3,75 zł (woda) i 10,05 zł (ścieki) 

- gm. Orla: 2,10 zł (woda) i 4,20 zł (ścieki) 

 

Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zauważył, że większe 

zużycie wody podnosi koszty odprowadzania ścieków. Opłaty za ścieki powinny być wyższe, 

tym bardziej, że utrzymanie przydomowych oczyszczalni ścieków, w gospodarstwach nie 

podłączonych do kanalizacji również jest bardzo kosztowne. Niektórzy radni zgodzili się z tą 

opinią.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI zwrócił uwagę, że jeśli 

w części gminy została wybudowana kanalizacja, to mieszkańcy powinni z niej korzystać. 

Dodał, że opłaty trzeba podwyższać, przy czym cena powinna być zasadna. 

Wójt Gminy poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa również uznała, że Gmina 

ponosi duże koszty, stąd propozycja wprowadzenia podwyżki. 

Radny MIKOŁAJ CAR  zasugerował przeprowadzenie przeglądu poboru wody w celu 

wyeliminowania poboru nielegalnego. Mówiąc to, miał na myśli przypadki nielegalnych 

podłączeń wody do obory. Do spisywania stanu liczników, zdaniem radnego, przydałby się 

dodatkowy pracownik. 

Pani Wójt wyjaśniła, że bez zgody gospodarza pracownik urzędu nie może wejść na podwórko. 

Kierownik W. PARFIENIUK podał sytuacje, kiedy woda jest spuszczana z wodociągu poza 

licznikiem: dotyczy to sytuacji związanych z płukaniem instalacji wodociągowej, korzystaniem 

przez straż pożarną oraz niestety wskutek kradzieży. WALENTY GAŁUSZEWSKI 

powiedział też o przypadkach podłączeń do kanalizacji bez zgłoszenia do gminy. 

Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK poinformował, że Miasto Bielsk 

przeprowadziło na terenie miasta inwentaryzację szamb i przyłączy. W Gminie również taka 

procedura zostanie przeprowadzona. Mieszkańcy gospodarstw, w których są szamba powinni 

mieć zawartą umowę na wywóz nieczystości. Pani Wójt dodała, że podczas naprawiania 

załamanych przepustów często odkrywane są nielegalne przyłącza do rowu.       

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, że 

obowiązek zawarcia umowy na wywóz nieczystości dotyczy właścicieli przydomowych 

oczyszczalni ścieków, natomiast w przypadku szamb takiego obowiązku nie ma. 

Radny JERZY PAC powiedział, że na końcówkach wodociągu, po usunięciu awarii płynie 

bardzo brudna woda, co powoduje często konieczność wymiany baterii w mieszkaniach. Poza 

tym podobno w Koszewie jest przewidziany remont hydroforni, więc tymczasowo podłączenie 

zostanie przeniesione do Kalnicy. Przypomniał, że z hydroforni Koszewo kilka wsi z gminy 

pobiera wodę. 

Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK wyjaśnił, że prawdopodobnie podczas 

przepłukiwania, woda jest zanieczyszczona żelazem. Pani Wójt dodała, że może to być również 

wypłukiwany kamień z rur. 

Radny JAN WALENTY PUCHALSKI zwrócił uwagę, że nie wszystkie oczyszczalnie 

spełniają wymogi (złe zbiorniki, brak drenażu). Zdaniem radnego fakt dofinansowywania przez 

Gminę budowy oczyszczalni, powinien obligować urząd do udzielania pomocy mieszkańcom, 

którzy maja tego rodzaju problemy z wykonawcą. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że co prawda gmina przyznaje na ten cel dotacje i 

dokonuje odbioru po zakończeniu budowy oczyszczalni, ale nie odpowiada za wykonawstwo. 

Inwestor zawiera umowę na wykonanie oczyszczalni, a w przypadku nie wywiązywania się z 

jej postanowień, można skorzystać z drogi sądowej. Zatrudnieni w Urzędzie Gminy prawnicy 

mogą pomóc w przygotowaniu odpowiednich pism. Pani Wójt podkreśliła, że to właściciel 

powinien wyegzekwować poprawki od wykonawcy, któremu zlecono pracę. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie bez poprawek. 

 

Do pkt 1j) 

Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 

14 do protokołu. Wniosek omówiła Wójt Gminy – RAISA RAJECKA. 

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poprosił o wyjaśnienie 

procedury dziedziczenia przez Gminę majątku po osobie zmarłej, w przypadku braku 

spadkobierców.   

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że w takiej sytuacji majątek dziedziczy Gmina, na 



 

 6 

 

terenie której jest ten majątek położony. Komornik dokonuje spisu inwentarza, budynki 

zabezpiecza się w obecności funkcjonariusza Policji. W tym czasie ziemia pozostawiona przez 

zmarłego nie może być przez nikogo użytkowana. Po sporządzeniu spisu składa się wniosek o 

ustanowienie spadku na rzecz Gminy, przy czym Gmina jest zwolniona od podatku od spadków 

i darowizn.    

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1k ) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że ustanowienie służebności przesyłu dotyczy 

umieszczenia  w obrębie gruntów wsi Stołowacz przyłącza kablowego na wniosek PGE 

Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1l) 
Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2016 rok - stanowi Załącznik 

Nr 15 do protokołu.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA zwróciła uwagę na przekazaną przed posiedzeniem 

informację Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej dotyczącą składania: wniosków w sprawie 

ustalenia prawa do świadczeń rodzinnych, wniosków o ustalenie prawa do świadczeń z 

funduszu alimentacyjnego oraz wniosków w sprawie ustalenia prawa do świadczenia 

wychowawczego (500+). 

- Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK poinformował o rozstrzygnięciu nadzorczym 

Wojewody Podlaskiego w sprawie uchwały dot. miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części gruntów w obrębie wsi Hryniewicze Duże. W związku ze stwierdzonymi 

przez Wojewodę usterkami i unieważnieniem uchwały, należy ponownie wszcząć procedurę 

zmierzającą do uchwalenia planu.  

-  Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zgłosił potrzebę 

udrożnienia przejazdu kolejowego (Stołowacz, Rajsk, Orzechowicze). Poinformował , że w 

trakcie prac remontowych torów wykonano zbyt stromy podjazd. W trakcie posiedzenia 

wniosek zgłoszono telefonicznie do PKP uzyskując informację o trwających jeszcze pracach, 

co oznacza, że przed zakończeniem remontu wszelkie usterki zostaną usunięte. 

- Radny MIKOŁAJ CAR zgłosił potrzebę podłączenia wody w świetlicy w Knorydach. 

Poinformował, że wodociąg do budynku jest doprowadzony, natomiast brakuje instalacji 

wewnętrznej. 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 

10.30 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 
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1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC Jerzy 

 

………………………… 

3. PUCHALSKI Jan Walenty 

  

………………………… 

4. SIEMIENIUK Sławomir ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

4. KOWALCZUK Jan ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna …………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 

5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 

 


